



## MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE

Datum:	2024-08-26
Närvarande:	Mikael Sahlin, ordförande Kim Gustavsson, crossledamot Daniel Rydberg, ungdomsledamot Jerker Ljung, enduroledamot, sekreterare Nils Jönsson, Kassör
Frånvarande:	Oscar Helgeson, jetskiledamot Mikael Almqvist, vice ordförande

Nya noteringar i blå text. Ej avslutade punkter kvarstår i grå och svart text.

Område	Anteckningar
<b>Ekonomi</b>	<b>Medlemsavgifter (Punkt behandlades ej)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Styrelsen diskuterade om vi bör förändra medlemskapet från maj-april för att få bättre betalningsflöde. Nackdelen blir otydlighet när vi skall skapa träningsvärdlista. Styrelsen kommer fortsatt att diskutera detta vidare för att ta fram förslag.</li></ul> <b>Ekonomistatus</b> <ul style="list-style-type: none"><li>214 282 kr på kontot</li></ul> <b>Avtal Ride Nordic (Punkt behandlades ej)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Mikael Sahlin har pratat med Ride Nordic om att dom måste höra av sig skriftligen via ordförandemail för lån av LMCK's banor.</li><li>Styrelsen säger nej till körning på knattebanan.</li><li>Ingen återkoppling från Ride Nordic i nuläget</li></ul>
<b>Mail ordförande</b>	<b>Mailkorg (Punkt behandlades ej)</b>
<b>Besökstatus</b>	<b>Besökstatus</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Ligger ca 300 besökare under budget till dags datum.</li></ul>
<b>Motorsportsarenan</b>	Möte <ul style="list-style-type: none"><li>Mikael Sahlin kallad till möte i LMSA men vet inte anledning i nuläget.</li></ul>
<b>Medlemsfrågor</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Inga punter diskuterades</li></ul>
<b>Banstatus/frågor</b>	<b>Pågående ombyggnad crossbanan</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Avveckling av restpunkter på crossbanan.<ul style="list-style-type: none"><li>b) Gummimatta på formplyfa i bandepå. <b>Ej klart</b> (Diskuterades om detta skall ingå i en arbetsdag. Kräver minst 2 personer.)</li><li>c) Jaktorn skall sättas upp. <b>Ej Klart</b></li></ul></li></ul>



	<p>(Mikael S. Kollar om han kan fixa 4st ankare för att vi skall kunna sätta upp jaktornet.)</p> <p>e) Justering av hopp. <span style="float: right;">Ej Klart</span> (Nödfixat till tävling men måste justeras ytterligare.)</p> <p>f) <i>Material</i> <span style="float: right;">Planeras</span> <i>Lägga på material 2 bilar + släp. Planeras till vintern.</i></p> <p><b>Guldhjälmsbanan (punkt behandlades ej)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Ännu ingen återkoppling om röret.</li></ul> <p><b>Banansvarig (Punkt behandlades ej)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Intresseförfrågan om banansvarig för crossbanan skall läggas ut på Laget.se</li><li>▪ Ännu inte genomförd. Information skall ut men noterade inte vem som skulle se till att informationen kom ut på laget.</li></ul> <p><b>Arbetsdag</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Arbetsdag för enduro genomförd 18 aug. Slagit gräs, röjt grenar och sly samt kollat över pilning.</li></ul>
<b>Markområde</b>	<p><b>Området utanför vallen (Punkt behandlades ej)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Ingen återkoppling från kommunen på frågan kring vilket skäl som ligger bakom uppsägningen av området.</li><li>▪ AB kommer att ta upp skrivelsen från LMCK med kommunen vid planerat möte.</li></ul>
<b>Lokaler</b>	<p>Inga frågor behandlades.</p>
<b>Maskiner/Utrustningar</b>	<p><b>Grällan (Punkt behandlades ej)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Rutorna är kvar att fixas.</li></ul> <p><b>Elektrisk cross (Punkt behandlades ej)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Mikael Sahlin kollar status med Jonbjörn.</li></ul> <p><b>4-hjuling (Punkt behandlades ej)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Önskemål om en korg på 4-hjulingen för att förvara motorsåg och annat vid banunderhåll. Kim kollar med Borg vad detta skulle kosta.</li></ul> <p><b>Lastmaskin</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ <b>Körjournal</b> Klubben kommer att skaffa en körjournal för att få bättre uppföljning på driftstimmar och underhåll.</li><li>▪ <b>Skopa</b> Skopan är väldigt sliten och ny behöver anskaffas. Ny skopa kostar kring 40 000kr och behöver ingå i budget för nästa år. Uthyrningen av lastmaskinen kan eventuellt bytas mot skopa.</li></ul>



	<b>Tidtagningsutrustning (Punkt behandlades ej)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Daniel har undersökt tidtagningssystem. Det vi i nuläget har "Time keeper" skall gå att få fungera men det stöttas inte av t.ex. Speedhive och är därmed inte optimalt för tävlingar. Orbit hade varit ett bättre val som andra klubbar använder. Orbit kostar 90 000 kr. För att klubben skall kunna anskaffa detta bör vi få sponsring.<ol style="list-style-type: none"><li>a) Kim undersöker eventuell sponsring med Svemo.</li><li>b) Mikael Sahlin kollar med Jonbjörn om han kan hjälpa till att söka pengar via sina kanaler.</li></ol></li></ul>
<b>Träningsverksamhet</b>	<b>Medlemsträning (Punkt behandlades ej)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ För måndagsträningen diskuterades att vi styr upp detta till "stora cyklar" för crossträning. Kim går ut med information kring detta.</li><li>▪ Nästa år föreslås att vi inte har träningsverksamhet på torsdagar för att ge bättre förutsättning för banunderhåll och banstatus.</li><li>▪ För nästa år undersöks om vi kan ha organiserad träning där Rickard Hansson är tränare.</li></ul>
<b>Tävlingar</b>	<b>Västgöta crossen, 2024-09-07</b> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Idag står i vissa fall utan fullt lag vid tävling där klubben blir bötfälld. Fråga diskuterades kring hur vi eventuellt skulle kunna få bättre träning och tävlingsverksamhet med någon form av kontrakt. Styrelsen planerar att kalla till ett informationsmöte kring förutsättningarna för serielaget för nästa år.</li></ul> <b>VGC</b> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Banan stängs hela vecka innan VGC för att få tid att göra iordning inför tävling.</li><li>▪ Tidtagar "Ola" är sjuk och ersättare behöver gå in.</li><li>▪ Behöver fixa 2 Sjukvårdare.</li><li>▪ Oro kring att få ihop funktionärer (35 personer). Väntar svar från Börjessons dotters klass.</li><li>▪ Daniel drar in massor från sidorna.</li><li>▪ Bragd och Kevin fixar hoppen inför tävling.</li><li>▪ Mikael Sahlin kollar upp Funktionärsmat</li></ul>
<b>Event</b>	Inga punkter behandlades
<b>Sammhällstjänstare</b>	Inga punkter behandlades
<b>Utbildningar</b>	<b>Barnledare</b> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Styrelsen beslutade att Tuva skall få genomföra barnledarutbildning.</li></ul>
<b>Sponsring</b>	Inga punkter behandlades
<b>Bidrag</b>	<b>Punkterna behandlades ej</b> <b>Ansökan om bidrag</b> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Förbundet (kontakt Emilia) har efterfrågat en lista över vad klubben vill genomföra för eventuella bidrag. Detta avser ombyggnader, utbildningar och annat som kan motivera stöd.</li></ul>



	<ul style="list-style-type: none"><li>I och med att LMCK inte kan få det stora LOK stödet presenterar Kim en ide om att använda Midgård som inte har någon koppling mot kommun. Togs upp som en ide men inget vidare arbete planerades.</li></ul>
<b>Laget.se</b>	Inga punkter
<b>Kommun</b>	Inga punkter
<b>Svemo</b>	<b>Miljöansvarig (Punkt behandlades ej)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Kim har kollat med Rickard Johansson och Mikael Larsson om dom/någon kan ta denna roll). Rickard och Mikael skall ha ett möte kring detta.</li></ul>
<b>Riksidrottsförbundet</b>	Inga punkter.
<b>Övrigt</b>	<b>Styrelsemedlemmar (Punkt behandlades ej)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Daniel påminner om att i tid meddela om man inte ämnar sitta kvar i styrelsen efter årsmötet så att valberedningen får tid att arbeta med detta.</li></ul> <b>Klubbkläder</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Styrelsen diskuterade om vi kunde förenkla hanteringen av medlemskläder (crosskläder). Daniel har tittat på andra klubbar som hanterar detta via Thorsells reklam där medlemmar beställer direkt utan att klubben behöver administrera. Daniel kontaktar Thorsell för att se om detta kan vara ett alternativ för LMCK.</li><li>Mikael har kollat med Thorsell där klubbtröjor kommer kosta 990 kr och byxor 1500-2000 kr. Detta anser styrelsen är för högt för att bli attraktivt. Vi skulle gärna se att någon i klubben kunde ta på sig rollen att sköta beställning och klädinköp. Jerker kollar med Touminen om det går att få fram ett förslag.</li></ul>
<b>Nästa möte</b>	Nästa styrelsemöte ej fastställt.